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PROTOKÓŁ Nr   105/2005 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

w dniu 28 października  2005r. 
 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ pięciu członków komisji ( wszyscy obecni  ) 
b/ Barbara Kumpin – członek GKPiRPA 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Zapoznanie się z działalnością Punktu Konsultacyjnego dla Rodzin z Problemami 

Alkoholowymi i Ofiar Przemocy Domowej działającego przy GKPiRPA  
5. Sprawy bieżące. 

 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad 1-3 
 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja  przyjęła protokół z poprzedniego 
posiedzenia  oraz zatwierdziła porządek obrad. 
 
 
Ad 4 
 
 Punkt Konsultacyjny prowadzi Pani Barbara Kumpin – specjalista z Certyfikatem 
Ministra Zdrowia Terapii Uzależnień. Punkt swoja działalność rozpoczął w czerwcu 2004 
roku. Czynny jest jeden dzień w tygodniu /wtorek/ w godzinach od 12ºº do 15ºº. Od stycznia 
tego roku punkt odwiedziło łącznie 211 osób. Do punktu mogą zgłaszać się osoby 
uzależnione, współuzależnione, ich rodziny w tym także dzieci.  
Przedmiotem działania punktu konsultacyjnego jest: 

- prowadzenie konsultacji z kuratorami sądowymi, nauczycielami, pedagogami, 
- przyjmowanie wniosków od członków rodzin dotyczących leczenia uzależnień, 
- motywowanie osób uzależnionych do poddania się leczeniu, 
- monitorowanie skuteczności działań GKPiRPA, 
- pomoc osobom uzależnionym od narkotyków. 

Ponadto dla współuzależnionych utworzono grupy terapeutyczne. 
W trakcie rozmów wysunięto następujące wnioski: 

1. Punkt Konsultacyjny powinien być otwarty przynajmniej 2 razy w tygodniu, 
2. Pomieszczenie, w którym znajduje się Punkt jest za małe. Utrudnia to pracę grup 

terapeutycznych, 
3. Powinna być szersza współpraca pracowników socjalnych z Punktem. 

Zaproponowano również aby zorganizować profesjonalne szkolenie tych 
pracowników w zakresie uzależnień i przemocy w rodzinie.  
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Ad. 5 
 
Komisja dyskutowała także odnośnie przejętego przez Gminę budynku po byłym Ośrodku 
Wypoczynkowym w Krzyni. Decyzje co do przyszłości tego budynku Komisja podejmie po 
propozycjach Wójta Gminy w tej kwestii. 
 
Protokołował: Krzysztof Olech 
                                                                                                         Przewodnicząca 
                                                                                                  Komisji Kultury, Oświaty 
                                                                                                        Sportu i Turystyki 
 
                                                                                                          /-/ Jadwiga Karaś 
 
 
 

 


